
PROTOKÓŁ Nr XI/11 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 22 lipca 2011 roku 

 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1.  Podjęcie uchwał budżetowych. 

2. Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

3. Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – proszę Panią Skarbnik o przedstawienie projektów uchwał  

P. Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie gminy 

na 2010 rok. 

P. Przew. – czy ma ktoś zapytania do tej uchwały, nie widzę wobec czego 

przegłosujmy 

Uchwała Nr XI/36/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok  

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały dotyczącej zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2011-2014 

P. Przew. – czy ma ktoś zapytania do tej uchwały, nie widzę wobec czego 

przegłosujmy 

Uchwała Nr XI/37/11 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2011-

2014 



jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 2 

 

P. Wójt – niektórzy radni zachowują się tak jakby kampania wyborcza się 

zaczynała. Po co tyle tego rumoszu na te drogi walicie aż jest na polach w 

uprawach. Przepusty – 50 m w bajoro się rzuca a dla innych brakuje. 

Place w Łubnicach – wystąpiliśmy o zmianę umowy i podzielenie inwestycji na 

etapy, ponieważ przy 2 etapach inwestycja może trwać 36 miesięcy a przy 

jednym tylko 24 miesiące i środki by przepadły atak może zdążymy, są złożone 

dokumenty o wydanie pozwolenia powinno być w najbliższych dniach 

uzyskane. Dostaliśmy promesę 800 tys. zł na drogi powodziowe, droga w 

Łubnicach jak będą wycięte drzewa to robimy jak nie to nie robimy. 

P. Skiba – ja mam taka propozycję żeby tą drogę zobaczyć nie tylko Pani Dudek 

ale powołać specjalna komisję 

P. Kowalski – myśmy zrezygnowali z dróg a teraz się okazuje, że droga jest w 

drzewach 

 

Ad. 3 

 

P. Przew. – przedstawił pismo Burmistrza Miasta i Gminy Połaniec w sprawie 

współfinansowania dyżuru lekarzy w ambulatorium 

 

Radni uznali za zasadne działanie ambulatorium lecz nie przyznali środków na 

ten cel ze względu na trudną sytuację finansowa gminy. 

 

P. Dach – od początku było błędem szastanie tak przepustami 

P. Wójt – to był tylko jeden przypadek, Pani Dudek zawierzyła im powiedzieli, 

że przyjadą i wezmą sobie, jak by mieli trochę przyzwoitości to by nie chapnęli 

100 szt. 

P. dach – jak już kopiemy rowy to właściciel działki niech sobie kupi przepusty 

i założyć mu. 

P. Wójt – w tym roku jeszcze kopiemy rowy w ramach usuwania skutków 

powodzi ale w przyszłości już tak nie będzie 

P. Przew. – musimy być konsekwentni, jak już coś ustalamy to nie na jedną 

wioskę tylko na całą gminę 

P. Skiba – dlatego mówię żeby powołać komisję żeby zobaczyła ta drogę w 

Łubnicach 

P. Przew. – miały być tam drogi gdzie ludzie mieszkają a przy tej drodze 

mieszkają  

P. Gromny – byliśmy gminą powodziowa z całej polski nam pomagali teraz 

innych dotknęła klęska huraganu warto by się zastanowić nad zbiórką 



P. Kowalski – popieram tą inicjatywę i proponuję dać też coś od gminy np. 10 

tys. zł. 

Rada zaakceptowała jednogłośnie propozycję przekazania 10 tys. zł dla gminy 

dotkniętej klęską huraganu. 

P. Wójt – proponuje przekazać to na gminę w województwie łódzkim, ponieważ 

z tego województwa nam dużo pomagali. 

 

P. Przew. – Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego 

zamykam obrady dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

 

 


